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2018 Tradičně atraktivní 
bude doprovodný 
program tenisového 
challengeru MONE-
TA Czech Open. Sérii 
akcí odstartuje hned 
v  pondělí 4. června 
od 9:00 hodin Dět-
ský den na náměstí 
T. G Masaryka. Ve stře-

du proběhne obvyklá hráčská party. Předposled-
ní den turnaje bude ve znamení Dne MONETA 
Money Bank. V tenisovém areálu proběhne V.I.P. 
tenisový turnaj pro partnery bankovního domu, 
v  nedalekém resortu Austerlitz ve Slavkově 
u Brna golfové klání. Den vyvrcholí večerní VIP 
party, kde se jako hlavní host představí zpěvák 
Michal Hrůza. „Děláme maximum, aby se našim 
partnerům v Prostějově líbilo. Bez nich bychom 
turnaj pořádat nemohli. Tímto způsobem jim 
můžeme za podporu poděkovat,“ poznamenal 
Tomáš Cibulec, manažer spolupořádající marke-
tingové společnosti TK PLUS.

HVĚZDOU 
doprovodných akcí bude
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�� Přemýšlela jste před lety 
dlouho, jestli přijmete ředitel-
skou pozici?
„Ani ne, brala jsem to jako velkou 
výzvu a šanci. Chtěla jsem něja-
kým způsobem zůstat u velkého 
tenisu. Je pravdou, že jsem si jako 
hráčka nedovedla představit, jak 
jsou mnohé věci z ředitelského 
pohledu důležitější, než se mně 
dříve jako hráčce zdály. Nikdy 
jsem si nepomyslela, jak složité 
je takový turnaj zorganizovat. 
Bylo to určitě i tím, že jsem ni-
kdy předtím neměla příležitost 
nahlédnout do zákulisí. Prostě 
jsem nečekala, že budu muset 
nést takovou zodpovědnost, aby 
všechno dokonale proběhlo. Po-
vedlo se to u ženského turnaje, 
pak i u mužského a od toho se 
odvíjely další ročníky.“
�� Byla jste před dvaceti lety 
jedinou ředitelkou mužského 
tenisového turnaje?
„Brzy jsem zjistila, že jsem neby-
la jedinou ženou v této roli, ještě 
jsem věděla o dvou na mužském 
okruhu. Ale byla jsem při své 
premiéře nejmladší ředitelkou na 
turnajích WTA a stejné to bylo 
i při mém prvním ředitelování na 
turnaji mužů.“
�� Na prostějovském turnaji se 
v průběhu let představila celá 
řada top hráčů. Kteří z nich vám 
nejvíce uvízli v paměti?
„Velké hvězdy, které shodou okol-
ností na celkové vítězství nedosáh-
ly. (úsměv) Na prvním místě je to 
Jirka Novák, na druhém Juan Car-
los Ferrero a pak Juan Martín del 
Potro. Jsem ráda, že jsem jako ře-
ditelka turnaje zažila také start pěti 
vynikajících českých tenistů. Kro-
mě Jirky Nováka to byl Petr Korda, 
Karel Nováček, Tomáš Berdych 
a Radek Štěpánek.  Všichni se do-
stali do světové desítky a byli ozdo-
bami turnajů u nás v Prostějově.“

�� Po dvaceti letech můžete 
hodnotit. Co podle vás potře-
buje ředitel tenisového turnaje, 
aby právě ten jeho byl úspěšný?
„Zmínila bych dvě podmínky. 
Především si musí uvědomit, že 
turnaj není o řediteli. Je přede-
vším o té ohromné partě pracovi-
tých lidí kolem. Ti si zaslouží nej-
větší poděkování. V TK PLUS se 
všichni na turnaj dlouho připra-
vují a dobře vědí, co mají v jeho 
průběhu za úkol. Nutno říct, že 
to dělají výborně. Úspěch vychází 
z dobré party, ta tady je a vždycky 
byla.“
�� A ta druhá podmínka?
„Můj muž vždycky říkal, že nej-
horší jsou tenisové turnaje v Čes-
ku bez českých hráčů. Vždy jsme 
se snažili, aby se v Prostějově 
představili nejlepší Češi a zá-
konitě se to projevilo i na 
diváckém zájmu. A když 
navíc ještě úspěšně po-
stupovali turnajem hráči 
prostějovského klubu, 
bylo stále plno. Nabitý 
centrkurt a na něm ví-
tězící český tenista, to je 
pro všechny to nejlepší, 
co si můžou přát.“
�� Může vás po letech 
něco v průběhu turnaje 
překvapit?
„ATP stále něco mění... 
Vím, že musím stále 
všechny ty možné změ-
ny sledovat, ale v zásadě 
by nás nic nemělo za-

skočit. Navíc se opravdu mohu 
na svůj tým spolehnout, každý 
zná svou roli, zkušeně ji zvládá 
už hodně dlouho a to je záruka, 
že by i letošní pětadvacátý ročník 
měl proběhnout bez problémů. 
Letos nám přijíždí supervizor, 
který už u nás byl, bude tu s námi 
Němec Roland Herfel. Ten v roce 
2014 vystřídal Francouze Stepha-
na Cretoise, Herfel však už před-
tím u nás v roce 1995 působil jako 
umpirový rozhodčí. Přije-
de nový fyziotera-
peut, je z Dánska,

ale všichni noví vždy do té naší 
prostějovské party zapadli a urči-
tě to bude stejné i s ním.“
�� Nový je především titulár-
ní partner MONETA Money 

Bank. Co pro vás znamená 
tato změna?

„Určitě se budeme chtít 
předvést a dokázat, že jejich 
rozhodnutí spojit se s na-
ším turnajem bylo správné. 
Je třeba při této příležitosti 

připomenout velikost gene-
rálního ředitele UniCredit 

Bank Jirky Kunerta, který 
byl s námi dvacet let. On to 

byl, kdo pomáhal tvořit filozofii 
prostějovského challengeru. Jir-

kovi chceme poděkovat za všech-
no, co pro nejlepší český turnaj udě-
lal, a budeme mu neustále vděčni, 
že to s námi tak dlouhou dobu táhl 

a dával našemu turnaji 
ekonomickou jis-

totu.“

V roce 1998 se prostějovská rodačka, ještě pod dívčím jménem Langrová, rozhodla po US Open 
kvůli problémům s ramenem ukončit profesionální kariéru. Téměř vzápětí se však před ní otevřela
nová kapitola života. Už po několika měsících šéfovala ženskému halovému tur-
naji žen, vzápětí dostala nabídku být ředitelkou mužského challengeru.
Výzvu přijala a od té doby stojí v čele realizačního týmu. „Jen jsem si teh-
dy říkala, že se kluci budou určitě divit, že jim šéfovou dělá ženská,“ smě-
je se při vzpomínce Petra Černošková, která bude v pozici ředitelky Czech 
Open slavit jubileum - post totiž zastává již po dvacáté. 

Milé dámy a vážení pánové,
prostě všichni tenisoví příznivci,
rok se sešel s rokem a vy v rukou dr-
žíte tradiční speciál, který je stejně 
jako v předchozích letech i tentokrát 

součástí PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku. Jeho hlav-
ním posláním je pozvánka do tenisového areálu NTC 
MORAVA Za Kosteleckou ulicí, kde se již po pětadva-
cáté uskuteční největší tuzemský turnaj nesoucí visačku 
Czech Open. Nyní tomu bude premiérově pod hlavič-
kou nového titulárního partnera, MONETA Money 
Bank. Právě tento peněžní ústav vystřídal po nečekaném 
konci UniCredit Bank, nástupce Živnostenské banky, 
která challenger podporovala v jeho samých začátcích. 
A i díky této rošádě nás i letos čeká přehlídka tu-
zemských hvězd a řady zahraničních talentů, to vše 
okořeněné bohatým doprovodným programem, 
který vyvrcholí v sobotu dopoledne exkluzivním pří-
davkem v podobě další exhibice, tentokrát mezi Jiřím 
Novákem a Švédem Johanssonem. Ano, půjde o od-
vetu za šestnáct let staré semifinále Australian Open! 
Když k tomu přidáte návštěvu slavných celebrit 
nejen ze světa showbyznysu, je zřejmé, že Prostějov 
čeká skutečně hvězdný týden. 
V současné době, kdy je těžké udržet jakoukoliv 
akci, natož takto náročnou a světově uznávanou, 
zaslouží v první řadě velký obdiv samotní organizá-
toři a s nimi jejich partneři. V neposlední řadě mají 
na pokračující se tradici zásluhu také diváci, kteří rok 
co rok navštěvují hlediště prostějovských kurtů v hoj-
ném počtu. A to je dobře. Po dobu jednoho týdne se 
Prostějov stává opět středem pozornosti dění v rámci 
bílého sportu, a to nejen v České republice. Přestože 
již několik let ve stejné době vrcholí v Paříži grand-
slamový podnik, místní klání pravidelně potvrzuje 
vysokou kvalitu, na kterou se vyplatí chodit dívat. 
Jsem proto velmi potěšen, že i letos u toho je jako klíčový 
mediální partner PROSTĚJOVSKÝ Večerník, který 
vás o tomto svátku informuje po celou dobu své exis-
tence. Ba co víc, z tohoto místa vás mohu uvést do další, 
v letošním pořadí šesté speciální přílohy nejčtenějšího 
regionálního periodika zaměřené právě na dění tradič-
ního podniku pod názvem MONETA Czech Open. 
Přídavek standardního vydání má znovu osm stránek 
a podáváme v něm opět kompletní servis od A do Z, 
který má nejen zmapovat to nejpodstatnější, co tenisový 
Prostějov v nadcházejících dnech čeká. Turnaj znovu 
nabízí několikero taháků, tradičně nechybí série exklu-
zivních rozhovorů a malé ohlédnutí do minulosti včetně 
galerie dosavadních vítězů. Nechybí harmonogram tur-
naje ani přehled doprovodných akcí. 
Věřím, že turnaj bude tou pravou a vydařenou oslavou 
čtvrtstoletí své existence.
 Za všechny, co se na tomto díle podíleli,
 přeji příjemné čtení a krásnou tenisovou podívanou
 Petr Kozák,  šéfredaktor 
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Od roku 1994 bojují tenisté z celého světa nepřetržitě na an-

tukových kurtech v Prostějově o body do světového žebříčku 

ATP. Letos to bude již po pětadvacáté a startovní listina doka-

zuje, že turnaj MONETA Czech Open 2018 vyrostl do pozice 

sebevědomého mladého muže, který od svého narození přes 

jinošská léta získal ve svém okolí přirozený respekt. Největší 

podnik na území České republiky se pravidelně objevuje me-

zi nejlépe hodnocenými turnaji kategorie challenger. I proto 

se na Hanou řada tenistů vrací opakovaně a baví natěšené 

fanoušky v hledišti.

„Máme prostě v tenisovém světě dobré jméno a to je k neza-

placení. Hráči se k nám hlásí sami a většina z nich se pravidelně 

vrací. Všichni vědí, že je u nás o ně výborně postaráno a to je ta 

nejlepší reklama,“ říká ředitelka turnaje Petra Černošková. 

Klání opět ozdobí celá řada hráčů z elitní stovky, přestože se ve 

stejném termínu hrají tři challangery a řada tenistů si v případě 

vyřazení na Roland Garros dává krátkou herní pauzu. Ve špičko-

vé konkurenci hledají své místo na slunci také domácí zástupci. 

Pravidelně se na prostějovských kurtech dostávají do závěreč-

ných kol, což pomáhá celému českému tenisu, který se usilov-

ně snaží najít nástupce Radka Štěpánka a Tomáše Berdycha. 

Někteří mají jistou účast v hlavní soutěži, jiní dostanou od po-

řadatelů divokou kartu a další mají možnost uspět v kvalifikaci.

„Můj muž vždy říká, že nejhorší jsou tenisové turnaje v Čechách 

bez českých hráčů. Právě na ně jsou totiž nejvíce zvědaví 

fanoušci, kteří chtějí vidět 

úspěchy našeho tenisu 

na vlastní oči,“ tvrdí 

Černošková.

Můžete jimi

být také, pěta-

dvacátý roč-

ník tenisového

challengeru - 

MONETA Czech 

Open - právě začíná.
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„Øeditel potøebuje dvì vìci
- skvìlý tým a èeské hráèe,“
tvrdí Petra Èernošková
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Tomáš Spurný,
MBA

generální ředitel
a předseda představenstva
Moneta Money Bank a.s.

Ladislav
OKLEŠTĚK
hejtman
Olomouckého
kraje 

Ing. Roman VIK
generální 
ředitel Travel 
Service, a.s

doc. PhDr. Miroslav
ČERNOŠEK, Ph.D.
jednatel
TK PLUS s.r.o.

Petra Černošková
ředitelka turnaje

Roland Herfel
supervisor ATP

Ing. Petr Flašar
vedoucí rozhodčích

Karel Horák
ekonomický úsek

MUDr René Kloc
doktor
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RNDr. Alena
RAŠKOVÁ
primátorka
statutárního
města Prostějova

Ing. Ivo
KADERKA, Csc.
prezident ČTS

Ing. Martin
HAVELKA
generální ředitel
enteria a.s  

„Je velice příjem-
né a motivující 
organizovat nej-
větší český turnaj. 
Když se podívá-
me zpátky, opa-
kovaně jsme svá-
děli souboje s fun-
kcionáři i médii 
o tom, zda jdeme správnou cestou, 
mockrát jsme museli obhajovat naši 
turnajovou filozofii. Ukázalo se, že 
jsme měli pravdu, šli jsme nahoru 
postupně, podle svých možností 
a stavu české ekonomiky.
Nakonec některé megalomanské te-
nisové projekty, které neodpovídaly 
síle české ekonomiky, zákonitě pro-
padly. Mnohokrát jsem navíc zdů-
razňoval, že pro turnaj této úrovně 
je důležitá především účast české 
špičky a vzhledem k našemu posta-
vení v českém tenise tedy i prostějov-
ských hráčů. V turnajovém pavouku 
budou opět a věřím, že v soutěži zů-
stanou až do závěrečných kol.
Od prvního ročníku jsme měli ještě 
jednu ambici. Chtěli jsme, aby náš 
turnaj měl nejen vynikající kvalitu, 
ale byl i místem, kam by se přátelé 
tenisu rádi vraceli. To se nám poda-
řilo a jsem na to hrdý.
Před letošním ročníkem se nám po-
dařilo uzavřít partnerství se společ-
ností MONETA Money Bank, kte-
ré potrvá minimálně do roku 2020. 
Jubilejní ročník bude i díky tomu 
výborný, máme turnaj s nejvyšší 
možnou dotaci ve výši sto padesát 
tisíc dolarů. Věřím, že si půlkulaté 
narozeniny všichni užijeme.“
 Miroslav ČERNOŠEK,
 spolumajitel marketingové
  společnosti TK PLUS
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�� Přemýšlela jste před lety 
dlouho, jestli přijmete ředitel-
skou pozici?
„Ani ne, brala jsem to jako velkou 
výzvu a šanci. Chtěla jsem něja-
kým způsobem zůstat u velkého 
tenisu. Je pravdou, že jsem si jako 
hráčka nedovedla představit, jak 
jsou mnohé věci z ředitelského 
pohledu důležitější, než se mně 
dříve jako hráčce zdály. Nikdy 
jsem si nepomyslela, jak složité 
je takový turnaj zorganizovat. 
Bylo to určitě i tím, že jsem ni-
kdy předtím neměla příležitost 
nahlédnout do zákulisí. Prostě 
jsem nečekala, že budu muset 
nést takovou zodpovědnost, aby 
všechno dokonale proběhlo. Po-
vedlo se to u ženského turnaje, 
pak i u mužského a od toho se 
odvíjely další ročníky.“
�� Byla jste před dvaceti lety 
jedinou ředitelkou mužského 
tenisového turnaje?
„Brzy jsem zjistila, že jsem neby-
la jedinou ženou v této roli, ještě 
jsem věděla o dvou na mužském 
okruhu. Ale byla jsem při své 
premiéře nejmladší ředitelkou na 
turnajích WTA a stejné to bylo 
i při mém prvním ředitelování na 
turnaji mužů.“
�� Na prostějovském turnaji se 
v průběhu let představila celá 
řada top hráčů. Kteří z nich vám 
nejvíce uvízli v paměti?
„Velké hvězdy, které shodou okol-
ností na celkové vítězství nedosáh-
ly. (úsměv) Na prvním místě je to 
Jirka Novák, na druhém Juan Car-
los Ferrero a pak Juan Martín del 
Potro. Jsem ráda, že jsem jako ře-
ditelka turnaje zažila také start pěti 
vynikajících českých tenistů. Kro-
mě Jirky Nováka to byl Petr Korda, 
Karel Nováček, Tomáš Berdych 
a Radek Štěpánek.  Všichni se do-
stali do světové desítky a byli ozdo-
bami turnajů u nás v Prostějově.“

�� Po dvaceti letech můžete 
hodnotit. Co podle vás potře-
buje ředitel tenisového turnaje, 
aby právě ten jeho byl úspěšný?
„Zmínila bych dvě podmínky. 
Především si musí uvědomit, že 
turnaj není o řediteli. Je přede-
vším o té ohromné partě pracovi-
tých lidí kolem. Ti si zaslouží nej-
větší poděkování. V TK PLUS se 
všichni na turnaj dlouho připra-
vují a dobře vědí, co mají v jeho 
průběhu za úkol. Nutno říct, že 
to dělají výborně. Úspěch vychází 
z dobré party, ta tady je a vždycky 
byla.“
�� A ta druhá podmínka?
„Můj muž vždycky říkal, že nej-
horší jsou tenisové turnaje v Čes-
ku bez českých hráčů. Vždy jsme 
se snažili, aby se v Prostějově 
představili nejlepší Češi a zá-
konitě se to projevilo i na 
diváckém zájmu. A když 
navíc ještě úspěšně po-
stupovali turnajem hráči 
prostějovského klubu, 
bylo stále plno. Nabitý 
centrkurt a na něm ví-
tězící český tenista, to je 
pro všechny to nejlepší, 
co si můžou přát.“
�� Může vás po letech 
něco v průběhu turnaje 
překvapit?
„ATP stále něco mění... 
Vím, že musím stále 
všechny ty možné změ-
ny sledovat, ale v zásadě 
by nás nic nemělo za-

skočit. Navíc se opravdu mohu 
na svůj tým spolehnout, každý 
zná svou roli, zkušeně ji zvládá 
už hodně dlouho a to je záruka, 
že by i letošní pětadvacátý ročník 
měl proběhnout bez problémů. 
Letos nám přijíždí supervizor, 
který už u nás byl, bude tu s námi 
Němec Roland Herfel. Ten v roce 
2014 vystřídal Francouze Stepha-
na Cretoise, Herfel však už před-
tím u nás v roce 1995 působil jako 
umpirový rozhodčí. Přije-
de nový fyziotera-
peut, je z Dánska,

ale všichni noví vždy do té naší 
prostějovské party zapadli a urči-
tě to bude stejné i s ním.“
�� Nový je především titulár-
ní partner MONETA Money 

Bank. Co pro vás znamená 
tato změna?

„Určitě se budeme chtít 
předvést a dokázat, že jejich 
rozhodnutí spojit se s na-
ším turnajem bylo správné. 
Je třeba při této příležitosti 

připomenout velikost gene-
rálního ředitele UniCredit 

Bank Jirky Kunerta, který 
byl s námi dvacet let. On to 

byl, kdo pomáhal tvořit filozofii 
prostějovského challengeru. Jir-

kovi chceme poděkovat za všech-
no, co pro nejlepší český turnaj udě-
lal, a budeme mu neustále vděčni, 
že to s námi tak dlouhou dobu táhl 

a dával našemu turnaji 
ekonomickou jis-

totu.“

V roce 1998 se prostějovská rodačka, ještě pod dívčím jménem Langrová, rozhodla po US Open 
kvůli problémům s ramenem ukončit profesionální kariéru. Téměř vzápětí se však před ní otevřela
nová kapitola života. Už po několika měsících šéfovala ženskému halovému tur-
naji žen, vzápětí dostala nabídku být ředitelkou mužského challengeru.
Výzvu přijala a od té doby stojí v čele realizačního týmu. „Jen jsem si teh-
dy říkala, že se kluci budou určitě divit, že jim šéfovou dělá ženská,“ smě-
je se při vzpomínce Petra Černošková, která bude v pozici ředitelky Czech 
Open slavit jubileum - post totiž zastává již po dvacáté. 

Milé dámy a vážení pánové,
prostě všichni tenisoví příznivci,
rok se sešel s rokem a vy v rukou dr-
žíte tradiční speciál, který je stejně 
jako v předchozích letech i tentokrát 

součástí PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku. Jeho hlav-
ním posláním je pozvánka do tenisového areálu NTC 
MORAVA Za Kosteleckou ulicí, kde se již po pětadva-
cáté uskuteční největší tuzemský turnaj nesoucí visačku 
Czech Open. Nyní tomu bude premiérově pod hlavič-
kou nového titulárního partnera, MONETA Money 
Bank. Právě tento peněžní ústav vystřídal po nečekaném 
konci UniCredit Bank, nástupce Živnostenské banky, 
která challenger podporovala v jeho samých začátcích. 
A i díky této rošádě nás i letos čeká přehlídka tu-
zemských hvězd a řady zahraničních talentů, to vše 
okořeněné bohatým doprovodným programem, 
který vyvrcholí v sobotu dopoledne exkluzivním pří-
davkem v podobě další exhibice, tentokrát mezi Jiřím 
Novákem a Švédem Johanssonem. Ano, půjde o od-
vetu za šestnáct let staré semifinále Australian Open! 
Když k tomu přidáte návštěvu slavných celebrit 
nejen ze světa showbyznysu, je zřejmé, že Prostějov 
čeká skutečně hvězdný týden. 
V současné době, kdy je těžké udržet jakoukoliv 
akci, natož takto náročnou a světově uznávanou, 
zaslouží v první řadě velký obdiv samotní organizá-
toři a s nimi jejich partneři. V neposlední řadě mají 
na pokračující se tradici zásluhu také diváci, kteří rok 
co rok navštěvují hlediště prostějovských kurtů v hoj-
ném počtu. A to je dobře. Po dobu jednoho týdne se 
Prostějov stává opět středem pozornosti dění v rámci 
bílého sportu, a to nejen v České republice. Přestože 
již několik let ve stejné době vrcholí v Paříži grand-
slamový podnik, místní klání pravidelně potvrzuje 
vysokou kvalitu, na kterou se vyplatí chodit dívat. 
Jsem proto velmi potěšen, že i letos u toho je jako klíčový 
mediální partner PROSTĚJOVSKÝ Večerník, který 
vás o tomto svátku informuje po celou dobu své exis-
tence. Ba co víc, z tohoto místa vás mohu uvést do další, 
v letošním pořadí šesté speciální přílohy nejčtenějšího 
regionálního periodika zaměřené právě na dění tradič-
ního podniku pod názvem MONETA Czech Open. 
Přídavek standardního vydání má znovu osm stránek 
a podáváme v něm opět kompletní servis od A do Z, 
který má nejen zmapovat to nejpodstatnější, co tenisový 
Prostějov v nadcházejících dnech čeká. Turnaj znovu 
nabízí několikero taháků, tradičně nechybí série exklu-
zivních rozhovorů a malé ohlédnutí do minulosti včetně 
galerie dosavadních vítězů. Nechybí harmonogram tur-
naje ani přehled doprovodných akcí. 
Věřím, že turnaj bude tou pravou a vydařenou oslavou 
čtvrtstoletí své existence.
 Za všechny, co se na tomto díle podíleli,
 přeji příjemné čtení a krásnou tenisovou podívanou
 Petr Kozák,  šéfredaktor 
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Od roku 1994 bojují tenisté z celého světa nepřetržitě na an-

tukových kurtech v Prostějově o body do světového žebříčku 

ATP. Letos to bude již po pětadvacáté a startovní listina doka-

zuje, že turnaj MONETA Czech Open 2018 vyrostl do pozice 

sebevědomého mladého muže, který od svého narození přes 

jinošská léta získal ve svém okolí přirozený respekt. Největší 

podnik na území České republiky se pravidelně objevuje me-

zi nejlépe hodnocenými turnaji kategorie challenger. I proto 

se na Hanou řada tenistů vrací opakovaně a baví natěšené 

fanoušky v hledišti.

„Máme prostě v tenisovém světě dobré jméno a to je k neza-

placení. Hráči se k nám hlásí sami a většina z nich se pravidelně 

vrací. Všichni vědí, že je u nás o ně výborně postaráno a to je ta 

nejlepší reklama,“ říká ředitelka turnaje Petra Černošková. 

Klání opět ozdobí celá řada hráčů z elitní stovky, přestože se ve 

stejném termínu hrají tři challangery a řada tenistů si v případě 

vyřazení na Roland Garros dává krátkou herní pauzu. Ve špičko-

vé konkurenci hledají své místo na slunci také domácí zástupci. 

Pravidelně se na prostějovských kurtech dostávají do závěreč-

ných kol, což pomáhá celému českému tenisu, který se usilov-

ně snaží najít nástupce Radka Štěpánka a Tomáše Berdycha. 

Někteří mají jistou účast v hlavní soutěži, jiní dostanou od po-

řadatelů divokou kartu a další mají možnost uspět v kvalifikaci.

„Můj muž vždy říká, že nejhorší jsou tenisové turnaje v Čechách 

bez českých hráčů. Právě na ně jsou totiž nejvíce zvědaví 

fanoušci, kteří chtějí vidět 

úspěchy našeho tenisu 

na vlastní oči,“ tvrdí 

Černošková.

Můžete jimi

být také, pěta-

dvacátý roč-

ník tenisového

challengeru - 

MONETA Czech 

Open - právě začíná.
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„Øeditel potøebuje dvì vìci
- skvìlý tým a èeské hráèe,“
tvrdí Petra Èernošková
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„Je velice příjem-
né a motivující 
organizovat nej-
větší český turnaj. 
Když se podívá-
me zpátky, opa-
kovaně jsme svá-
děli souboje s fun-
kcionáři i médii 
o tom, zda jdeme správnou cestou, 
mockrát jsme museli obhajovat naši 
turnajovou filozofii. Ukázalo se, že 
jsme měli pravdu, šli jsme nahoru 
postupně, podle svých možností 
a stavu české ekonomiky.
Nakonec některé megalomanské te-
nisové projekty, které neodpovídaly 
síle české ekonomiky, zákonitě pro-
padly. Mnohokrát jsem navíc zdů-
razňoval, že pro turnaj této úrovně 
je důležitá především účast české 
špičky a vzhledem k našemu posta-
vení v českém tenise tedy i prostějov-
ských hráčů. V turnajovém pavouku 
budou opět a věřím, že v soutěži zů-
stanou až do závěrečných kol.
Od prvního ročníku jsme měli ještě 
jednu ambici. Chtěli jsme, aby náš 
turnaj měl nejen vynikající kvalitu, 
ale byl i místem, kam by se přátelé 
tenisu rádi vraceli. To se nám poda-
řilo a jsem na to hrdý.
Před letošním ročníkem se nám po-
dařilo uzavřít partnerství se společ-
ností MONETA Money Bank, kte-
ré potrvá minimálně do roku 2020. 
Jubilejní ročník bude i díky tomu 
výborný, máme turnaj s nejvyšší 
možnou dotaci ve výši sto padesát 
tisíc dolarů. Věřím, že si půlkulaté 
narozeniny všichni užijeme.“
 Miroslav ČERNOŠEK,
 spolumajitel marketingové
  společnosti TK PLUS
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Rok je z pohledu času na nejrůznější změny strašně 
dlouhá doba, což se ukázalo také v souvislosti s pro-
stějovským tenisovým challengerem. Po dlouhé době 
se změnil titulární partner. Ve sportovním světě nejde 
o žádnou neobvyklou záležitost. Mění se i názvy me-
zinárodních a globálních soutěží. Někdy jsou za změ-
nou objektivní potíže sponzorů, někdy se mecenáši 
prostě nabaží. Jindy se vrcholoví manažeři domníva-
jí, že jejich produkt díky sportovní podpoře získal pa-
třičnou pozornost. Často je odchodem prostá změna 
filozofie vedení společností. Je to jejich právo, můžou 
rozhodovat, jakým způsobem využijí své finanční 
prostředky. Sluší se jim poděkovat za předchozí pod-
poru, protože bez jejich příspěvku se vrcholový sport 
nedá dělat. A  pak se začít starat zajistit potřebně 
finance jinde. Pořadatelům tenisového Czech Open 
se to podařilo velice rychle. Opět se mohou spoleh-
nout na silnou společnost z bankovní oblasti, tříletá 
smlouva navíc pro turnaj znamená potřebnou jistotu. 
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Losování 
o atraktivní ceny

Mezi oblíbené doprovodné 
akce patří také tradiční losová-
ní „šťastné sedačky“ na centrál-
ním dvorci. Vítězové pravidelně 
dostávají od pořadatelů atraktivní 
dárky a stejné to bude i v letošním ro-
ce. Losování bude probíhat pravidel-
ně od třetího hracího dne hlavní soutě-
že Moneta Czech Open až po samotné 
sobotní finále. Přijďte a vyhrajte!

Atraktivní 
host z Brazílie

Původně mělo přijet španělské eso Ni-
colas Almagro, nakonec dorazí vítěz čtyř 
turnajů na okruhu ATP a  bývalý 21. hráč 
světa. Thomas Belluci z  Brazílie bude beze-
sporu patřit mezi ozdoby pětadvacátého roční-
ku Moneta Czech Open. Uznávaný antukář se na 
světovém okruhu pohybuje třináct let, startoval 
i na olympiádě v Riu, kde se dostal až do čtvrtfi-

nále.

Domácí 
obhájce titulu

Český fanoušek má 
poměrně málo pří-
ležitostí vidět své 
oblíbence přímo 
v  akci. O  to větší 
zájem je o  zápasy 
domácích hráčů, 
což v  případě Jiří-
ho Veselého platí 
dvojnásobně. Pro-
stějovský tenista se 
bude snažit obhá-
jit titul z loňského 
roku, kdy zkom-
pletoval vítěz-
ný hattrick.

Repríza
grandslamového 

semifinále
V roce 2002 Česká televi-

ze narychlo zakoupila prá-
va na vysílání semifinálo-

vého utkání na Australian 
Open mezi Jiřím 

Novákem a Thomasem 
Johanssonem. Po letech 

dojde na centrálním 
dvorci těsně před finálo-
vým duelem MONETA 
Czech Open k repríze 
souboje, který tento-
krát ovšem nebu-
de pětisetový.

Kometa 
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V  průběhu posledních týdnů vyhrál 
Adama Pavlásek devět z  deseti zápasů 

a v žebříčku ATP poskočil o více než sto míst 
na aktuální 150. příčku. Velkou jízdu zastavil 
v Paříži až dvanáctý hráč světa Diego Schwar-

tzman. Potvrdit rostoucí formu se bude pros-
tějovský tenista snažit i na domácích kurtech.

5největších
taháků

letošního
ročníku

Nový titulární partner přispěl k  tomu, že prostějov-
ský podnik zůstal v nejvyšším patře turnajů kategorie 
challenger. Tomu odpovídají hráčské odměny a přede-
vším body do světového žebříčku ATP, o které se bude 
bojovat.
Hráči každou změnu vnímají citlivě a je dobře, že v pří-
padě Prostějova z jejich pohledu vlastně k žádné nedo-
šlo. Odráží se to v kvalitě startovního pole. V minulých 
letech ve stejném termínu mohli hrát pouze na jednom 
konkurenčním podniku. Letos měli na výběr. Mohli se 

přihlásit do Poznaně, hraje se i v Subru-
tinu ve Velké Británii a  v  Kazachstánu. 
Velká řada tenistů přesto upřednostnila 
město v Olomouckém kraji, kde jsou pro 
všechny připraveny příjemné prostředí 
a kvalitní servis a mezi hráči se to dlouho-
době ví. Zjednodušeně řečeno - partner je 
nový, vše ostatní zůstává při starém. Což 
je v tomto případě pochvala pro organi-
zátory, jejichž kvalitní práci prověřilo 
čtyřiadvacet předchozích ročníků.

KOMENTÁØ

TENISOVÝ CZECH OPEN: 
s novým partnerem 
a tradičně silným startovním polem

Vážené dámy a pánové, tenisté, fanoušci,
na sportu mě baví to, že dokáže člověka oprostit od reality. 
Pokud hrajete naplno, a na turnaji MONETA Czech Open 
to ani jinak nejde, zapomenete na okolí a soustředíte se pou-
ze na výkon. Je to fascinující pocit.
Úžasný zážitek je tenisový zápas také pro diváky. Bílý sport 
má kultivovanou atmosféru, přesto je nálada v  hledišti na-
pjatá jako výplet rakety. Kontrolujeme každý úder sportovce, 
jeho pohyb po hřišti, a dokonce i to, co dělá během přestávky. 
Pozorovat vrcholný výkon špičkových hráčů je zkrátka záži-
tek pro každého a stejně jako při sportu samotném, i při jeho 
sledování dokážete snadno zapomenout na svět kolem sebe.
Na Olomouckém kraji je úžasné, že i  poté, co tenisové 
utkání skončí, neobvyklý pocit často zůstane. Žijeme totiž 
v regionu, který je zcela jiný než kraje ostatní. Je fascinující. 
S tenisem má zkrátka společného mnohem víc, než se na 
první pohled může zdát.
Užijte si turnaj i to, co přijde po něm.
 Ladislav OKLEŠTĚK,
 hejtman Olomouckého kraje

Vážení hosté,
je mi velkou poctou a  radostí vás přivítat na MONETA 
Czech Open 2018 v Prostějově, okouzlujícím moravském 
městě s bohatou a úspěšnou tenisovou tradicí. Letos poprvé 
u toho MONETA Money Bank, nezávislá česká banka s mi-
lionem klientů, bude z  pozice titulárního partnera. Tento 
prestižní turnaj, který fanouškům bílého sportu přináší od 
roku 1994 mnoho vrcholných sportovních momentů díky 
účasti největších domácích a zahraničních hvězd, má skvělé 
jméno. Těší mě, že jej můžeme rozvíjet.
Aby Česká republika byla i nadále tenisovou velmocí, je také 
důležité aktivně vyhledávat a cíleně podporovat mladé talenty. 
Proto jsme rovněž generálním partnerem Českého tenisového 
svazu, s nímž pomáháme pro naši zemi vychovávat příští teni-
sové šampiony. Díky tomu jsem přesvědčený, že prostějovský 
turnaj bude i v budoucnu hostit české hvězdy světové úrovně.
Závěrem mi dovolte, abych vám popřál mnoho krásných 
sportovních zážitků. Tomáš SPURNÝ, MBA
 předseda představenstva a generální ředitel
 MONETA Money Bank, a. s.

Vážení tenisoví příznivci,
opět se přiblížil svátek sportovní podívané - mezinárodní 
tenisový turnaj MONETA Czech Open. Jako každoročně 
i letos budou mít diváci možnost vidět výkony vynikajících 
hráčů – tenisových hvězd – a to jak domácích, tak i zahra-
ničních.
Lahůdkou určitě bude exhibiční utkání vítěze Australian 
Open Thomase Johanssona s  Jiřím Novákem jako vzpo-
mínka na společné semifinále Australian Open v roce 2002. 
Doufám, že tentokrát uspěje náš tenista.
Jsem přesvědčena, že tradičně vysoká úroveň soutěže bude 
zachována i v  letošním roce a že si návštěvníci vychutnají 
opravdu kvalitní zápasy, které dlouhodobě nabízí nejkva-
litnější a nejprestižnější mezinárodní tenisový turnaj mužů 
kategorie ATP Challenger Tour na území České republiky.
Všem účastníkům turnaje i  všem divákům přeji úžasné 
sportovní zážitky a  současně i  nezapomenutelný pobyt 
v našem městě.
 RNDr. Alena RAŠKOVÁ,
 primátorka statutárního města Prostějova

Vážení tenisoví přátelé,
vždycky jsem si vážil tradic a lidí, kteří za nimi stojí. Nabízejí 
příběhy obětavců, kteří svou prací a zanícenou obětavostí 
budují a dlouhodobě pečují o projekty, na které jsme hrdí, 
vážíme si jich, spojujeme je následně s národním sebevědo-
mím a tleskáme úspěšným šampionům. Přesně to je příběh 
prostějovského turnaje.
Vážíme si skutečnosti, že už dlouho stojíme za tímto podni-
kem, který zcela jednoznačně vstoupil mezi nejlepší turnaje 
challengerové kategorie na světě. Koná se už po pětadvacá-
té a těší nás, že i my jsme mohli tvořit jeho velkou tradici. 
Třinecké železárny už dlouhá léta spolupracují s agenturou 
TK PLUS. Vážíme si, že je schopna i v ekonomicky neklid-
né době zajistit tento tenisový podnik na vysoké sportovní 
i společenské úrovni.
Rád bych poděkoval všem, kteří stojí za dokonalou organi-
zací prostějovského turnaje, a jsem přesvědčený, že při svém 
čtvrtstoletí nabídne příznivcům tenisu a divákům dokonalý 
sportovní zážitek.
 Tomáš CHRENEK,
 předseda dozorčí rady
 Třinecké železárny, a. s.

Vážení tenisoví přátelé,
prostějovský klub je a vždycky byl nejen zárukou tenisového 
mistrovství, ale i dokonalé organizátorské kvality, což dlouho-
době potvrzuje i při pořádání mezinárodního turnaje mužů. 
Mám upřímnou radost z toho, že s prostějovským manage-
mentem máme dlouhotrvající společnou filozofii – dávat 
šanci českým nadějím, navíc právě v Prostějově, kde výborně 
pracuje Národní tenisové centrum Morava. Svůj mezinárod-
ní organizátorský věhlas si získalo i juniorské mistrovství svě-
ta, které se bude na Hané letos konat už po dvacáté.
Od roku 2001 má mužský turnaj statut Czech Open, určitě 
jsme tehdy dobře rozhodli, že se o tituly mezinárodních čes-
kých šampiónů hraje právě na Hané. Pro nás byl a je tento 
turnaj vždy velkou prioritou, snažíme se ho také finančně 
podporovat. 
Pevně věřím, že pětadvacátý ročník turnaje MONETA Czech 
Open nabídne nejen vynikající tenis, určitě i české úspěchy, ale 
také kvalitní doprovodné akce, které jsou vždy jeho ozdobou.
Radujme se z úspěchů českého tenisu a važme si všech, kteří 
ho podporují. Ivo KADERKA,
 prezident ČTS a
 a viceprezident Tennis Europe

Vážení tenisoví přátelé,
letos slaví náš turnaj čtvrtstoletí a to je určitě příležitost připo-
menout ty, kteří stáli u jeho začátků a trpělivě budovali jeho 
slavnou tradici. Po dvaceti letech spolupráce odešel z našeho 
turnaje bankovní dům UniCredit Bank. V roce 1995 se Živ-
nobanka představila na našem turnaji poprvé a v roce 1998 
se stala titulárním partnerem. Dávala našemu turnaji ekono-
mickou jistotu, kterou v  posledních letech český sport tak 
usilovně hledá. Vážíme si skutečnosti, že do našeho turnaje 
vstoupila MONETA Money Bank. Pevně věřím, že už v prv-
ním roce dokážeme, že rozhodnutí vedení banky – spojit své 
jméno s nejlepším českým turnajem – bylo správné.
Těší nás také skutečnost, že se náš turnaj už pravidelně 
stává místem setkávání prestižních osobností společen-
ského a obchodního života, že se prohlubuje spolupráce 
s  Olomouckým krajem a  městem Prostějov. Rád bych 
poděkoval všem obchodním partnerům, kteří se podílejí 
na úspěchu největšího českého tenisového turnaje. Přeji 
všem dokonalý zážitek a pevně věřím, že se i letos bude 
po finálovém utkání radovat český tenis.
 Petr CHYTIL,
 jednatel TK PLUS

„Tvoøíme

tradici“

„Pro svaz je

turnaj prioritou“

„Po dvaceti

letech jinak“

„Tìším se

na exhibici“

„Chci turnaj

rozvíjet“
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„Něco takového se ještě v minulos-
ti nestalo. Kvalita startovního pole 
je opravdu vysoká, přestože se ve 
stejném termínu hrají další tři turna-
je. V minulých letech to byl jediný. 

Máme prostě v tenisovém světě dobré 
jméno,“ pochvaluje si Petra Černoško-
vá, ředitelka MONETA Czech Open 
2018. „Snažíme se pro hráče dělat ma-
ximum a tímto způsobem se nám to 
vrací. Už loni jsme navýšili dotaci a zů-
stali v nejvyšší kategorii challengerů. 
Stejné finance se nám podařilo zajistit 
i díky novému titulárnímu partnerovi 

a obsazení tomu odpovídá,“ říká dlou-
holetá šéfka.
V silné konkurenci se pokusí bojovat 
o postup do závěrečných kol také ně-
kolik domácích reprezentantů. Přímo 
do hlavního pole se kvalifikoval Jiří 
Veselý, následně se mezi dvaaticítku 
psunul i Adam Pavlásek a divokou 
kartu od organizátorů obdržel Zde-

něk Kolář. Další borci usilovali včera 
a dnes o místenu v kvalifikaci. Češi 
tudíž opět dostanou možnost získat 
důležité body do žebříčku ATP, prá-
vě na ně jsou nejvíce zvědaví tenisoví 
příznivci, kteří dorazí do ochozů are-
álu. „Každoročně se ukazuje, že právě 
o zápasy našich tenistů je velký zájem. 
Je to logické. Diváci chtějí fandit svým 
zástupcům. Proto doufám, že se klu-
kům bude dařit a minimálně jeden 
z nich zůstane ve hře až do posledního 
dne. Byla bych moc ráda, kdyby pohár 
pro vítěze necestoval přes hranice,“ 
přeje si šéfka MONETA Czech Open.

Tenisový challenger je svátkem pro 
celé město i region. Tomu odpovídá 
také doprovodný program. Také letos 
odstartuje velkým Dětským dnem na 
prostějovském náměstí T. G. Masa-
ryka. Chybět nebude hráčská party, 
golfový turnaj a především tenisová 
exhibice před finálovým zápasem.
„Jsou to věci, na které jsou děti z Pro-
stějova i tenisoví příznivci zvyklí. 
Doprovodný program k turnaji neod-
myslitelně patří. Věřím, že i pětadva-
cátý ročník našeho turnaje si všichni 
užijeme,“ dodává na startu ředitelka 
Černošková.

Také v letošním roce bude na prostějovských kurtech k vidění špičkový antu-

kový tenis. Každý třetí tenista hlavní soutěže challengeru je totiž vyslancem 

z první světové stovky, tudíž obsazení opět připomíná spíše podnik ATP Tour. 

Pětadvacátý ročník největšího českého mužského klání v České republice star-

tuje s novým titulárním partnerem a dotací 150 tisíc dolarů v prostějovském 

areálu NTC MORAVA Za Kosteleckou ulicí oficiálně právě dnes, tj. v pondělí 

4. června. Vyvrcholení je na programu v sobotu 9. června.
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„Potřebuji se nakopnout,“ 
uvědomuje si loňský vítěz 

JIŘÍ VESELÝ S vírou, že právě na domácích kurtech zlomí dosavadní 

průběh sezóny, vstoupí do MONETA Czech Open po-

slední vítěz prostějovského challengeru domácí te-

nista Jiří Veselý. „Nezbývá než bojovat. Potřebuji 

se co nejdříve nakopnout,“ uvědomuje si trojná-

sobný vítěz největšího českého turnaje.

���V Paříži jste vypadl již v prv-
ním kole. Jaký byl zápas se Srbem 
Lajovičem?
„Bylo to víceméně na jednu bránu... 
Špatný zápas, nic extra pozitivního, 
soupeře jsem vůbec nepotrápil. 
V poslední době mi to prostě nejde.“
���S tím souvisí také žebříčkové 
postavení. Vnímáte, že se vám ne-
daří obhajovat výsledky z minu-
lých sezón?
„Člověk takovou situaci nerad vidí. 
Současné postavení pro mě určitě 
není příjemné. Snažím se hlavu na-
stavit tak, že výsledek se počítá až na 
konci roku. Ale je to těžké. Dlouho 
jsem byl kolem padesátky, což bylo 
slušné, i když ani to neodpovídalo 
mým představám. Teď je to ale ještě 
horší.“
���Je to velký nápor na psychiku?
„Jsem člověk, co hodně počítá a vní-
má určité věci. Všechny předpokla-
dy a očekávání. Výsledky neodpoví-
dají představám. Plácám se v tom...“
���V čem je největší problém?

„Kvůli zdravotním problé-
mům jsem pár turnajů vy-
nechal, pak jsem ale uspě-
chal návrat. Pak po dvou 
dnech tréninku už odle-
těl na turnaje. Kondice 
na dlouhé utkání chybí, 
trochu jsem vyčichnul. 
Herně to není úplně 
špatné, ale fyzička není na 
odpovídající úrovni.“
���Máte představu, jak 
se dostat z nepříjemné si-
tuace?
„Pokusím se zmobilizovat 
nějaké síly, najít je v sobě a zabrat 
do Wimbledonu. Třeba mi pomů-
že i prostějovský turnaj. Po třetím 
grandslamu se uvidí.“
���V novém vydání žebříčku vy-
padnete z první stovky. Co to pro 
vás znamená?
„Už se to stalo i jiným hráčům... 
Nesmí se to natahovat moc dlouho, 
abych nezačal prohrávat i na chal-
lengerech. Tam už to taky všichni 

dobře umí. Stovka je důležitá. Už 
kvůli tomu, abych mohl hrát grand-
slamy.“
���Je třeba zatnout zuby a poprat 
se s osudem...
„Přesně tak. Dívat se dopředu. Hra-
bat se v tom co bylo, to bych jen 
propadl depresím. Je třeba udělat 
všechno pro to, abych se dostal po 
všech stránkách do formy. Jedině 
tak se dostanu do míst, kde bych 
chtěl být.“
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Nejlepší sezónu v kariéře prožil 
prostějovský tenista Jiří Novák 
v roce 2002. Hned na začátku 
roku postoupil do semifinále 
Australian Open, v říjnu stejné-
ho roku se dostal ve světovém 
žebříčku až na páté místo a zahrál 
si i na Turnaji mistrů. Úchvatné 
okamžiky sportovní kariéry si 
připomene tuto sobotu na cent-
rálním dvorci v Prostějově krát-
ce před finálovým duelem 25. 
ročníku MONETA Czech Open. 
V exhibičnímu utkání nastoupí 
proti Thomasi Johanssonovi, 
s nímž před lety bojoval v pěti se-
tech o postup do finále na prvním 
grandslamu sezóny.

„Vedl jsem 2:1 na sety, pak ale Tho-
mas začal riskovat. Trefoval vítězné 
údery často i do mého prvního ser-
visu a našel zpět svůj herní rytmus. 
Navíc se i jemu začalo perfektně da-
řit na servisu, při jeho podání jsem 
prakticky neměl brejkbol a neustále 
jsem jen dotahoval. Musím uznat, 
že v posledních dvou setech už byl 
Johansson lepší, i když jsem bojoval 
na sto procent,“ zavzpomínal na dra-
matický duel Novák.
Také Johansson prožil své nejlepší 
měsíce v roce 2002. V Austrálii své 
snažení dotáhl do konce, když ve 
finále porazil Marata Safina a zís-
kal svůj jediný grandslamový titul. 
Tento výsledek mu pomohl k po-

stupu na 7. místo žebříčku ATP na 
začátku května. Bylo to Švédovo 
životní maximum. Obě legendy se 

divákům představí na začátku pro-
gramu závěrečného dne v 10:00 
hodin.

Tenisový Czech Open se v minulosti stal odrazovým můstkem řady 
hráčů. Právě zde se rozjeli k parádním výkonům a po několika měsí-
cích se probili mezi elitu. V posledních letech mezi takové komety 
patřil Maďar Marton Fucsovics, Nicolas Jary z Chile či Američan 
Tennys Sangren.
Loňský překvapivý čtvrtfinalista Jary přijel do Prostějova v pozici 207. 
hráče světa. V dalších týdnech zaujal ještě postupem do hlavní soutěže 
ve Wimbledonu a na deset měsíců zamával evropským fanouškům. Na 
starý kontinent se vrátil až na konci dubna na turnaji v Barceloně. Ovšem 
již v pozici kvalitního antukového tenisty. V meziobdobí totiž stihl loni 
vyhrál tři challengery v jižní Americe a rychle se přeorientoval na turnaje 
ATP Tour. V Riu de Janeiru byl v semifinále, v Sao Paolu si dokonce za-
hrál o titul. Krátce po přesunu do Evropy byl ještě ve čtvrtfinále v portu-
galském Estorilu a poprvé nakouknul do šesté světové desítky.
Nebyl sám, kdo se vyšvihl i díky výsledku na Hané. Po postupu do semi-
finále v Prostějově před rokem se Sangren posunul na sté místo a otevřel 
si dveře mezi elitu. Ve Washingtonu, kde dostal volnou kartu, si zahrál 
čtvrtfinále a kromě toho byl dvakrát krok od titulu na turnajích kategorie 
challenger. Senzaci způsobil na Australian Open. Při svém tažení do čtvrt-
finále vyřadil dva hráče světové desítky - Stana Wawrinku a Dominika 
Thiema. Ve výčtu letošních úspěchů nemůže chybět ani finále na turnaji 
ATP v Houstonu. Žádný div, že se v dubnu, na dva týdny, prokousal do 
světové padesátky.
Předloňský finalista Fucsovics se v roce 2017 z Hané nenápadně vytratil 
hned po prvním kole, jinak ale na žebříčku především stoupal. Především 
díky výsledkům ve Winston-Salemu a Basileji ukončil sezónu na 85. mís-
tě a v přípravě na tu další evidentně nezahálel. Na grandslamu v Austrá-
lii byl v osmifinále a na nedávném turnaji v Ženevě oslavil první titul na 
okruhu ATP. Po něm se posunul ve světovém žebříčku na 45. pozici, což 
je jeho dosavadní maximum.
Hned dva z této trojice se měli v tomto týdnu ukázat na prostějovských 
kurtech znovu, avšak v případě Sangrena a Fucsovicse došlo na po-
slední chvíli k jejich odhlášení. Není však sporu o tom, že nadcházející 
dny objeví v areálu NTC MORAVA další novou hvězdičku...

Challenger je oblíbenou
rozjezdovou plochou
na cestě ke hvězdám

Kvalita  se
��������vrcholu

Pøihlášení hráèi 
MONETA CZECH OPEN 2018
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Aktéři exhibice si připomenou
hvězdný rok 2002 EXHIBICE

JiRI NOVAK
                 vs.

  Thomas JOHANSSON
SOBOTA 9. CERVNA 2018 10:00 HODIN

!���$����	���$�!	�$���#	3�=	>?07-71
9�	:������!��#	#��!�1	8$����@��

�������	
�	����
��	������
�	���	����	������	��� ! Tradičně hned čtyři divoké karty pro 

start v hlavní soutěži mají k dispozici 
pořadatelé letošního ročníku MONE-
TA Czech Open. Na všech turnajích se 
snaží přidělit volný vstup mladým na-
dějím nebo velkým hvězdám, případně 
je mění za starty na jiných podnicích. 
Jedna věc je ovšem pro všechny varianty 
stejná - o majitelích karet se rozhoduje 
do poslední chvíle. „Vždy existuje více 
variant. V našem případě obvykle čeká-
me na výsledky grandslamové Paříže. Je 
to sice trochu blázinec, ale i na ten jsme 
si už zvykli,“ potvrzuje Petra Černoš-
ková, ředitelka MONETA Czech Open 
2018.
Vedení prostějovského challengeru tra-
dičně jednu kartu mění se Slovenským 
tenisovým svazem. Jejím držitelem se 
stal pětadvacetiletý Filip Horanský, ak-
tuálně 297. hráč světového žebříčku.
Dlouhodobě jasnou volbou byl majitel 
druhé divoké karty, kterou měl původ-
ně získat Španěl Nicolas Almagro. Bý-
valý devátý hráč světového žebříčku se 
vrací na kurty po zranění. V kariéře vy-
hrál třináct titulů na okruhu ATP, třikrát 
byl ve čtvrtfinále na Roland Garros, což 
potvrzuje jeho kvalitu na antuce. Rodák 
z Murcie je momentálně na 447. mís-
tě. Bohužel ve čtvrtek 31. května přišla 
smutná zpráva. „Z vážných rodinných 
důvodů musel naši nabídku odmít-
nout,“ objasnila Černošková. Dle špa-
nělského tisku Almagrova žena o den 
dříve potratila...
Náhradu zajistili organizátoři 
bleskurychle. Stal se jí brazilský tenista 
Thomas Bellucci, bývalý 21. hráč žeb-
říčku ATP a vítěz čtyř turnajů světového 
okruhu. „Všechny tituly získal na antu-
ce. Dokázal triumfovat i na vždy skvěle 
obsazeném podniku v Gstaadu. Turnaj 

získal velké jméno, to je jedině dobře,“ 
oddechla si ředitelka MONETA Czech 
Open.
O důležité body do žebříčku ATP bude 
díky volné kartě usilovat také jeden z tu-
zemských hráčů. Určitě jim bude domá-
cí Zdeněk Kolář (247.), který buďto ob-
drží volnou kartu, nebo se na poslední 
chvíli protlačí do hlavní soutěže rovnou. 
„Momentálně je druhý pod čarou, tak 
uvidíme,“ prozradila Petra Černošková 
během pátečního dopoledne s tím, že 
v tom lepším případě by organizátoři 
ukázali na Václava Šafránka, aktuálně 
257. hráče světa. „Mladým klukům se 
snažíme maximálně pomoci ve výkon-
nostním růstu. Český tenis to potřebuje 
a Zdeněk i Vašek si kartu za píli zaslouží.“ 
Kolářovi, který se momentálně pohybu-
je v polovině třetí světové stovky, v kva-
lifikaci na French Open jen těsně unikl 
postup do hlavní soutěže, když vypadl 
až ve třetím kole. V uplynulém týdnu se 
dostal do osmifinále turnaje ve Vicenze.
Poslední hvězdu honili čelní předsta-
vitelé turnaje přímo v Paříži. Absolut-
ně největší hvězdou MONETA Czech 
Open 2018 bude Pavlo Cuevas z Uru-
guaye, aktuálně 75. hráč světového žeb-
říčku ATP, kterému před dvěma lety 
patřila 19. pozice. „Děláme to tak každo-
ročně. Je lepší s hráči mluvit osobně, bu-
dujeme tím vzájemné vztahy, na nichž je 
turnaj postaven. A i tentokrát se nám to 
vyplatilo. Pablo bude po boku Bellucci-
ho, Španěla Garcii-Lopeze a věřím, že i 
našeho Jirky Veselého kandidátem na 
finále.,“ poznamenala ředitelka turnaje. 
Dvaatřicetiletý Cuevas vyhrál ve své do-
savadní kariéře šest turnajů ve dvouhře a 
sedm ve čtyřhře, v níž se před deseti lety 
zúčastnil i prestižního Turnaje Mistrů v 
čínské Šanghaji. 

servis informací
z turnaje na

www.czech-open.cz

Zdenìk KOLÁØ
�"�#	21 let
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Václav ŠAFRÁNEK
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Filip HORANSKÝ
�"�#	25 let
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Pablo CUEVAS
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